
HEVES MEGYE 

FÜZESABONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT 
 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi      

üléséről. 
Ideje:       2016. május 26-án 15:00 óra. 
 

N A P I R E N D :  
 

1. Javaslat a Kultúráért díjról szóló 13/2013. (VII.19.) önkormányzati rendelet 
módosítására. 

 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
2. Tájékoztató a 2015. évi konszolidált beszámolóról 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
3. Javaslat a Heves Megyei Vízmű Zrt. 2015. évi beszámolójának elfogadására.  
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
4.    Javaslat a Média Nonprofit Kft. 2015. évi beszámolójának elfogadására. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
5. Javaslat a Füzesabony Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft. 2015. évi 

beszámolójának elfogadására. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
6. Javaslat a FÜV Kft. 2015. évi beszámolójának elfogadására. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
7. Javaslat a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda 2016/2017-es nevelési évben 

induló csoportszámainak meghatározására. 
 Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
8. Javaslat a Területi Operatív Programban megvalósítani tervezett, - helyi 

foglalkoztatási együttműködések pályázaton való részvételre. 
 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
9.  Javaslat rendkívüli önkormányzati támogatás és rendkívüli szociális   
        támogatás igénylésére. 
 Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 



10. Javaslat a Belügyminisztérium Magyarország 2016. évi központi 
költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény 3. melléklet II.3. pontja alapján 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” kiírt 
pályázati kiírásra pályázat benyújtására a Pöttömke Óvoda felújításának 
vonatkozásában.  

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
11. Javaslat a Belügyminisztérium Magyarország 2016. évi központi 

költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény 3. melléklet II.3. pontja alapján 
„Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” kiírt 
pályázati kiírásra pályázat benyújtására a Füzesabony belterületi járdáinak 
felújítása vonatkozásában.  

 Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
12. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Polgárőr Egyesület. 
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
13. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Magyar Vöröskereszt  
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
14. Javaslat támogatási kérelem elbírálására – A Füzesabonyi Teleki Blanka 

Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány  
 Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
15. Átfogó értékelés Füzesabony Város Önkormányzat 2015. évi gyermekjóléti- 

és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
 Előterjesztő: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 

 
16. A Füzesabonyi Teleki Blanka Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola 

Alapfokú M űvészeti Iskolájában kiírásra került intézményegység-vezetői 
pályázat véleményezése. (Zárt ülés a Mötv. 46.§ (2) bek. b) pontja alapján). 

   Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 
 
17. Egyebek 
 

 
 

 

 

 

 

Rendelet száma Rendelet tárgya 

12/2016. (V.27.) 
A Kultúráért díjról szóló 13/2013. (VII.19.) önkormányzati 
rendelet módosítása. 
 



 
 
 
Füzesabony, 2016. június 9. 
 
 
 
________________________________         _____________________________ 
     Hidvéginé dr. Szigetvári Erika           Nagy Csaba    
               jegyző                    polgármester       
 
 
 

 

Határozat száma Határozat tárgya 

51/2016. (V.26.) 
A Heves Megyei Vízmű Zrt. 2015. évi beszámolójának 
elfogadása. 

52/2016. (V.26.) Tájékoztató a 2015. évi konszolidált beszámolóról. 

53/2016. (V.26.) 
A Média Nonprofit Kft. 2015. évi beszámolójának 
elfogadása. 

54/2016. (V.26.) 
A Füzesabony Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft. 
2015. évi beszámolójának elfogadása. 

55/2016. (V.26.) A FÜV Kft. 2015. évi beszámolójának elfogadása. 

56/2016. (V.26.) 
A Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda 2016/2017-es nevelési 
évben induló csoportszámainak meghatározása. 

57/2016. (V.26.) 
A Területi Operatív Programban megvalósítani tervezett, - 
helyi foglalkoztatási együttműködések pályázaton való 
részvétel. 

58/2016. (V.26.) Rendkívüli önkormányzati támogatás. 
59/2016. (V.26.) Rendkívüli szociális támogatás. 

60/2016. (V.26) 

A Belügyminisztérium Magyarország 2016. évi központi 
költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény 3. melléklet II.3. 
pontja alapján „Önkormányzati feladatellátást szolgáló 
fejlesztések támogatására” kiírt pályázati kiírásra pályázat 
benyújtására a Füzesabony belterületi járdáinak felújítása 
vonatkozásában. 

61/2016. (V.26.) 
Támogatási kérelem elbírálása – Füzesabonyi Polgárőr 
Egyesület. 

62/2016. (V.26.) 
Támogatási kérelem elbírálása – A Füzesabonyi Teleki 
Blanka Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú 
Alapítvány. 

63/2016. (V.26.) 
Átfogó értékelés Füzesabony Város Önkormányzat 2015. 
évi gyermekjóléti- és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról. 



 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Füzesabony Város Önkormányzat soros, nyilvános képviselő-testületi        

üléséről. 
Ideje:       2016. május 26-án 15:00 óra. 
 
 
Jelen vannak:  Nagy Csaba polgármester, Molnár Richárd alpolgármester,               

Balsai Tamás képviselő, dr. Gondos István képviselő, 
Kovácsné Szűcs Noémi képviselő, Sipos Attila képviselő, 
Tóthné Veres Noémi képviselő, Veres Attila képviselő      

  
Nem jelent meg:  Ragó Attila képviselő 
 
Hivatalból jelen van: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző; dr. Bán János 

aljegyző; Gombos Rita gazdálkodási irodavezető; Schmetzné 
dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető; Bakos 
Zsoltné költségvetési ellátási- és könyvelési csoportvezető;  

  
Meghívott vendégek:   Széplaki Csaba – Vízmű Zrt.; Sallainé Szabó Mária – 

Füzesabony- Szihalom Szociális, Család- és Gyermekjóléti 
Központ, Gulyás Piroska – Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda; 
Bessenyei Éva – Füzesabonyi Könyvtár és Közösségi Ház; 
Juhász József FÜV Kft.;  Nagyné Rózsa Zsuzsanna – 
Füzesabonyi Teleki Blanka Általános Iskola – és Alapfokú 
Művészeti Iskola Alapfokú Művészeti Iskolája; Czifra József 
–  Füzesabonyi Gazdasági Iroda; Fejes Ildikó Füzesabony 
Teleki Blanka Általános Iskola Alapítvány; Molnárné Simon 
Edit – Média Nonprofit Kft.;  Simon Béláné -  Média 
Nonprofit Kft.; 

 
Jegyzőkönyvvezető:     Grabecz Beáta 
 

 

Nagy Csaba polgármester:  
Tisztelettel köszöntöm a soros képviselő-testületi ülésen megjelent képviselőket, a 
meghívott vendégeket, és a Városi Televízió nézőit. 
 
Megállapítom, hogy a képviselő-testület tagjai közül 8 fő van jelen, így testületünk 
határozatképes.   
 
Az SZMSZ rendelkezési alapján került összehívásra a mai soros képviselő-testületi 
ülésünk, amelynek anyagát írásban, elektronikus úton megküldtünk. 



Módosító javaslatok:  
  

-    A 10. napirendi pontot és a 13. napirendi pontot levenném a napirendi 
      pontok közül. 
 
- A 3. napirend legyen az 1. napirend amely: „Javaslat a Heves Megyei    

              Vízmű Zrt. 2015. évi beszámolójának elfogadására. „ 
 
Aki egyetért a módosított napirendi pontok  megtárgyalásával kérem szavazzon!  
Megállapítom, hogy a képviselő-testület a napirendi pontok megtárgyalását 8 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadta. 
 
Engedjék meg, hogy tájékoztassam Önöket a két ülés között végzett munkáról: 
 

- 2016. április 28.  Utolsó soros képviselő-testületi ülés. 
 

- 2016. április 29.  Az Egri Szakképzési Centrum Remenyik Zsigmond 
 Középiskolájának ballagási ünnepsége. 
 

- 2016. május 01.  A füzesabonyi sportpályán megrendezett Majálison 
 vettem részt.  
 

- 2016. május 05.   Jószolgálati akciót kezdeményezett a Pizza Forte és  a 
Füzesabonyi Pöttömke Óvodára esett a választása.  Az 
eseményen többek között Nyitrai Zsolt  országgyűlési 
képviselővel és az ismert modell,  énekes Dukai Regina 
vettünk részt. A felajánlásnak  köszönhetően több mint 
százezer forint értékben  kaptak a bölcsődések és az 
óvodások kinti játékokat  és természetesen pizzát is 
fogyasztottak a gyerekek. 
 

- 2016. május 19.  A füzesabonyi járás polgármesterei részére rendezett 
 fórumon vettem részt, ahol az európai uniós 
 pályázatokról tartott tájékoztatót a Széchenyi 
 Programiroda. 

 
- 2016. május 21.   6. Civil Expo-n vettem részt. 

 
- 2016. május 23. Fejlesztési és tervezett útfelújítási kérdésekben 

történő egyeztetésen vettem részt, amelyet a Heves 
Megyei Magyar Közút Zrt. szervezett. Az egyeztetés 
helyszíne városunk polgármesteri hivatalában volt.  

 
 
Több intézményvezetővel tartottam megbeszélést: 

- Egészségügyi Központ vezetőjével, 
- Óvoda vezetőkkel. 



Folyamatos az egyeztetés: 
- A mentési pont létrehozásával Országos Mentőszolgálat vezetőivel, 
- A városrehabilitációs tervekkel kapcsolatban, 
- Az Ipari Park létrehozásával. 

 
A lejárt határidejű határozatokról, illetve a két ülés között végzett munkáról a 
tájékoztatót kérem, hogy vegyék tudomásul.  

 
 

N A P I R E N D : 
 

 
1.  Javaslat a Heves Megyei Vízmű Zrt. 2015. évi beszámolójának elfogadására.  
   Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
Széplaki Csaba Vízmű Zrt.: 
Korábban Puhl Zoltán volt az üzemvezető főmérnök. Március elsejétől bekerült 
Egerbe, ahol beruházási részt fogja összevetőként tovább vinni. 
Korábban a központban dolgoztam osztályvezetőként, a szakma nem ismeretlen 
számomra és nagyon sok elméleti tudást sikerült elsajátítanom.   
Szeretnék bekapcsolódni a város életébe minél gyorsabban. 
A Vízmű Zrt. életképes, kis nyereséggel zárta az elmúlt évet. Az ivóvízellátás relatív 
mennyisége 3%-al nőtt, a szennyvízellátásban pedig majdnem 4%-al.  Számokról nem 
szeretnék többet beszélni, mindenki látta az előterjesztést. 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Az előterjesztést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a képviselő- testület felé. 

 
Sipos Attila képviselő: 
Tervbe volt véve a szennyvíztisztító kapacitás bővítése. Ez a tervezés, hogy áll? 

   A lakosságokat érintő egyéb fejlesztések, beruházások: 
- csőcserék, 
- szakaszcserék, 
- mangántalanító állaga, 
- kapacitásának kihasználhatósága milyen?  

 
Széplaki Csaba Vízmű Zrt.: 
Pusztaszikszónál az engedélyre várunk, az anyagot már megvásároltuk, bármikor 
készek vagyunk bevonni ezt a településrészt is az ivóvízellátásba. 
A szennyvíztisztító jelentősen túl van terhelve, emiatt elindítottunk egy pályázatot. A 
pályázatról volt egy megbeszélésünk, a pályázatíró céggel, azt ígérték, hogy ebben az 
évben ki lesz írva a közbeszerzés, elindul a tervezésnek az átgondolása, és talán jövő 
év tavaszán kezdődhet a beruházás.  



A vas mangántalanítót is szeretnénk folyamatosan fejleszteni. A vízminőséggel nincs 
probléma, megfelel a vonatkozó rendeletben lévő határértékeknek. A technológia 
tökéletesen működik. 
A városban a csőrendszer elég régi, rekonstrukcióra sajnos nem áll rendelkezésünkre 
elegendő összeg, viszont a bekötés cseréket folyamatosan végezzük. 
A kutakkal nincs probléma, folyamatosan karbantartjuk.  
Vízhiány nem várható, tudjuk fedezni a csúcsidejű vízigényt. 

 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 

 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 

51/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. május 26-án megtartott 
ülésén megtárgyalta a Heves Megyei Vízmű Zrt 2015. évi üzleti beszámolóját és úgy 
határozott, hogy az a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 
                                 Határidő: értelem szerint   
          Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
2. Javaslat a Kultúráért díjról szóló 13/2013. (VII.19.) önkormányzati rendelet   
      módosítására. 
      Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Az előterjesztést a bizottságunk megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő- 
testület felé.  
Kérem Aljegyző Urat, hogy tájékoztassa városunk lakosságát a változásokról. 

 
dr. Bán János aljegyző: 
Három tekintetben szeretné a képviselő-testület illetve a bizottság módosíttatni a 
rendeletet:  

- több személy és szervezet is megkaphassa évente, 
- városi intézmények és csoportok is megkaphassák, 
- a képviselő- testület tagjai is tehessenek javaslatot a díjazottakra. 

 

Nagy Csaba polgármester:  
Miért van arra szükség, hogy a képviselő testület tagjai csak képviselő- testületi ülésen 
tehessenek javaslatot a díjazottakra? 
 
Tóthné Veres Noémi képviselő:  
Ez az én javaslatom volt. 
 



Konkrétan úgy gondoltam, hogy bejönnek az ajánlások a bizottsági ülésekre, azon 
nem veszünk részt mindannyian, ezért valaki már nem is jön tovább testületi-ülés elé, 
mert a Kulturális Bizottság nem szavazta meg. Mivel, hogy többet is lehet egy évben 
adni és abban az esetben, ha kap egy többséget a testület előtt, akkor az a szervezet 
vagy személy is megkaphassa a díjat. 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Akár egy új személy is?  
 
Tóthné Veres Noémi képviselő:  
Nem gondoltam, de akár szerintem még egy új személy is lehetne. 
 
Balsai Tamás képviselő: 
Felmerült a bizottsági ülésen is, hogy akkor miért adjuk egy bizottság hatáskörébe, ha 
úgyis a testületi-ülésen bárki javaslatot tehet. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Módosító javaslatom: 
 - Az intézmények és intézményi csoportok is kaphatnak díjat. 
 - Több kultúráért díjat adunk ki. 
 - Testületi tag is javasolhat, de bizottsági ülésre, és a bizottsági ülésre terjesztett   
             személyeket is behozzuk képviselő-testületi  ülésre. 
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
módosított rendeleti javaslatot. 

 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
rendeletet. ( 1. számú melléklet )  
 
3. Tájékoztató a 2015. évi konszolidált beszámolóról 
    Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 

 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Az előterjesztést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a képviselő- testület felé.  
Kérném Gombos Rita gazdálkodási irodavezetőt, hogy tájékoztasson minket az 
előterjesztésről. 
 
Gombos Rita gazdálkodási irodavezető: 
A 2015. évi zárszámadási rendelet kapcsán az elmúlt ülésen jeleztük, hogy a Magyar 
Államkincstár fog készíteni egy ilyen konszolidált beszámolót, amit tájékoztatásul el 
kell, hogy fogadjon a képviselő-testület is.  Könyvvizsgáló Úr részt vett a bizottsági 
ülésen és elfogadásra javasolta, a jelentését pedig csatoltuk az előterjesztéshez. 
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 



Megállapítom, hogy 7 igen szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el a képviselő-testület 
a határozatot.  
 

52/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 

Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. május 26-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és a 2015. évi konszolidált beszámolóval 
kapcsolatos tájékoztatót elfogadta. 
 
             Határidő: értelem szerint 
             Felelős: Nagy Csaba polgármester 
       Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 
       Gombos Rita gazdálkodási irodavezető 
 
4.  Javaslat a Média Nonprofit Kft. 2015. évi beszámolójának elfogadására. 
     Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Az előterjesztést a bizottságunk megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő- 
testület felé azzal, hogy Tóthné Veres Noémi Képviselő Asszonynak voltak még 
ehhez kapcsolódó kérdései, amit írásban be is nyújtott. 
 
Tóthné Veres Noémi képviselő:  
Megkaptam kérdésekre a választ, de ennek fényében sem tudnám elfogadni ezt a 
beszámolót több okból is.  
Az egyik, hogy itt van három Kft. beszámolója, amelyekre 100 millió Ft-ot költ rá a 
város a 2016. évi költségvetés alapján. Jegyző asszonyon keresztül is fogom kérni 
azokat a szerződéseket, amiket nem kaptam még meg.  
Két fő dolog volt, amire még nem kaptam választ: 

- Az egyik a Lőtér kérdése, már többször beszéltünk róla, hogy vagyonkezelésbe 
lett adva. Utána többször meg is kérdeztem, hogy a szerződéskötés megtörtént-
e már. Kérdeztem Ügyvezető Asszonyt, hogy kivel kötött szerződést a Kft. erre 
sem kaptam választ. A levélben külön elfelejtettem kitérni rá, hogy a Lőtér le 
lett választva a körülötte lévő földterületekről. Ügyvezető Asszony azt mondta 
az ülésen, hogy még folyamatban van. Miért nem sikerült még megkötni a 
bérleti szerződést ennyi idő után? Ki használja és mennyiért?  

-  A másik a Sportcsarnok kapcsán kérdeztem meg, hogy hogyan alakult a 
vagyonkezelésbe adás óta. A rá kapott válasz, nem egy ilyen kérdésre illő 
válasz volt, konkrétan ki lehetett volna rá térni hogyan alakult. Ha 
valamelyiknél törvényes akadálya van, akkor azt is el fogom fogadni. 

 
Nagy Csaba polgármester: 
A Lőtér bérleti szerződéssel rendelkezik és a Lövész Klub használja.  
A legelő le lett róla választva, ami egy elég szerencsétlen helyzet, mert felépítmények 
vannak és szervesen a lőtérhez kapcsolódnak, ezáltal megörököltünk egy jogi vitát, 
ami folyamatban van, a végső döntés még nem született meg ezzel kapcsolatban. 



A Sportcsarnoknál nem a bevétel növelése volt a cél hanem, hogy megfelelően 
működtessük.  
 
Molnárné Simon Edit Média Nonprofit Kft.: 
Először a 100 millió Ft-hoz szólnék hozzá, mellyel kapcsolatban a következő 
kérdéseim lennének: 
- Voltak-e rendezvények ezt megelőzően a városban? Voltak, a könyvtárhoz tartozott,   
   tehát nagyjából ugyanaz az összeg került most a Média Kft-hez . 
- Volt-e Sportcsarnok? Volt, csak a Gazdasági Irodához tartozott. 
- Volt-e kiadvány újság? Volt, csak szerintem most egy sokkal jobb minőségben   

csinálja ezt a Média Kft. 
Ha ezeket a tételek összeadom, több mint 30 millió Ft-nál tartunk. 
Szeretnék egy módosítást is tenni, szintén képviselő asszony kérte, hogy adjunk egy 
részletesebb tájékoztatást, a kiadásainkról és bevételeinkről, melyről egy főkönyvet 
kapott, amiben minden benne van.  
A Sportcsarnok működtetése 9 millió 292e Ft-ba került.  
A bevételünk 2 millió 790e Ft volt.  A munkánkat lelkiismeretesen végezzük, és a jó 
célokhoz nem kell olyan gátakat szabni, ami vihetné előre a várost. 
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 

 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodással fogadta el 
a képviselő-testület a határozatot.  
 

53/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. május 26-án megtartott 
ülésén megtárgyalta a Füzesabonyi Média Nonprofit Kft 2015. évi üzleti beszámolóját 
és úgy határozott, hogy elfogadja. 

                         Határidő: értelem szerint   
   Felelős: Nagy Csaba polgármester 

 
5.  Javaslat a Füzesabony Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft. 2015. évi   

beszámolójának elfogadására. 
 

dr. Gondos István PÜB elnök 
A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő-testület 
felé. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 2 tartózkodással fogadta el a képviselő-testület 
a határozatot 



 
54/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. május 26-án megtartott 
ülésén megtárgyalta a Füzesabonyi Városi Televíziózást Segítő Nonprofit Kft 2015. 
évi üzleti beszámolóját és úgy határozott, hogy elfogadja. 
 

                            Határidő: értelem szerint 
             Felelős: Nagy Csaba polgármester
     
6.  Javaslat a FÜV Kft. 2015. évi beszámolójának elfogadására. 
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
Az előterjesztést a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 
javasolja a képviselő- testület felé. 
 
Juhász József FÜV Kft: 
A FÜV Kft. 2015. évben is eredményesen gazdálkodott.  
- Árbevételünk 54 millió Ft volt, 
- kiemelném a buszüzemeltetést, ami 3,6 millió Ft-ot ért el, 
- az út és járdaépítést 3,6 millió Ft árbevételt ért el, 
- külső vállalkozásoknak is végeztünk munkát, közel 4 millió Ft értékben. 
Ezek mind hozzájárultak ahhoz, hogy a gazdálkodásunk kiegyensúlyozott és 
eredményes volt. 
Ebben az évben 2 fővel bővül a FÜV Kft. létszáma, egy gépkezelő és egy kőműves 
kerül alkalmazásra, ezt a megnövekedett munkák indokolják: 

- varroda felújításában veszünk részt, 
- a temető kerítésépítésben, 
- folyamatosan aszfaltozunk, járdákat építünk, 
- mentési pontot kialakítunk. 
- óvodákban és bölcsődékben végzünk munkálatokat. 

Az egész éves foglalkoztatásunk biztosítva van. 
 
Sipos Attila képviselő: 
A telepi emberek mindig érdeklődéssel tekintenek a varroda irányába. Hogyan fognak 
a belső munkálatok tovább alakulni? 
 
Molnár Richárd alpolgármester:  
A pályázatban foglaltak alapján, a nyílászárócsere és az épület rendbetételének nagy 
része már megvalósult.  
A vizesblokkok kialakítása folyamatban van, az a cél, hogy az első épületszárny 
használható legyen, ahová irodák kialakítása és a melegedő van betervezve.  
A Rákóczi út 5-7.szám alatt ahol a mentőállomás lenne, onnan azt az irodát áttesszük a 
Szihalmi útra. Későbbiekben a hátsó két épületet pályázatok útján kívánjuk tovább 
bővíteni.  
 



Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Akkor nincs tervben az épület eladása?  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Nincs, mindenképpen fel szeretnénk újítani. 
 
Sipos Attila képviselő: 
A pályázatból az első rész közművesítése történik meg? 
 
Molnár Richárd alpolgármester:  
Igen, csak az első. A gáz-fűtés kialakítása még folyamatban van, a mindennapi 
működéshez a villany már biztosított 
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
A FÜV. Kft. ellen folytatott vizsgálatoknak van már eredménye? Kérdezném Jegyző 
Asszony, hogy az ügyvezető igazgató megbízása nem 5 évre határozott időre szólt?  
 
Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző:  
Az ügyvezető igazgató megbízása határozatlan idejű volt. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
A vizsgálat még folyamatban van, május 31-ig adják le a tervezetet. 
 
Tóthné Veres Noémi képviselő: 
Ki végzi a vizsgálatot? 
 
Nagy Csaba polgármester: 
KPMG Tanácsadó Iroda. 
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 

 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot 

55/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2016. május 26-án megtartott 
ülésén megtárgyalta a Füzesabonyi Városüzemeltetési Kft 2015. évi üzleti 
beszámolóját és úgy határozott, hogy azt a mellékelt tartalommal elfogadja. 
 

                         Határidő: értelem szerint   
           Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
7.  Javaslat a Füzesabonyi Hétszínvirág Óvoda 2016/2017-es nevelési évben   
      induló csoportszámainak meghatározására. 
      Előterjesztő: Ragó Attila VOB elnök 



dr. Bán János aljegyző:  
A csoportszámot kell meghatározni, ami arra vonatkozik, hogy jövő év szeptemberétől 
hány csoport fog indulni az óvodában. A csoportok száma nem változik, a gyermekek 
létszáma viszont igen, ami a beiratkozások alapján lett kiszámolva. 
 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 

 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a  
határozatot. 
 

56/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 
Füzesabony Hétszínvirág Óvoda és Bölcsőde a 2016/2017-es nevelési évben                             
5 csoportot indít. 
 

              Határidő: értelem szerint 
              Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
8.  Javaslat a Területi Operatív Programban megvalósítani tervezett, - helyi    
     foglalkoztatási együttműködések pályázaton való részvételre. 
     Előterjesztő: dr. Gondos István PÜB elnök 
 
dr. Gondos István PÜB elnök:  
Megkérném Schmetzné dr. Balogh Szilviát, hogy tájékoztasson minket a TOP-os 
pályázatról.  
 
Schmetzné dr. Balogh Szilvia jogi- és igazgatási irodavezető: 
A TOP 5.1.2.-15-ös azonosító számú pályázaton indulhat az önkormányzatunk, ez egy 
címzett támogatás, amely kifejezetten Füzesabony Várost nevesíti.  
Ebben az intézkedésben a helyi foglalkoztatási együttműködések, paktumok, képzés és 
foglalkoztatási programok támogatása, tevékenységi körük, eredményességük, 
hatékonyságuk növelése van megfogalmazva. Nyilván ez egy általános szöveg, 
amelyet helyi szintre kell lebontani, és mint a kiegészítő anyagban is megjelöltük: 
 - piaci integrációt elősegítő képzéseket kívánunk megvalósítani,  
- személyre szabott munkaerő piaci szolgáltatásokat biztosítani,  
- vállalkozóvá válást ösztönözni,  
- közösségi nevelési programokat megvalósítani, 
- munkakertet létrehozni, 
- helyi mezőgazdasági termelést ösztönözni, 
- illetőleg generációkon átívelő együttműködéseket elősegíteni. 
Ennek konkrét szakmai tartalmát, majd a pályázat keretében az előkészítő cég fogja 
elkészíteni a helyi igényeknek megfelelően, amelyhez a szükséges közbeszerzési 
eljárásokat le kell folytatnunk.  
 



További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 

 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a  
határozatot. 
 

57/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az előterjesztést 
megtárgyalta és úgy határozott, hogy a foglalkoztatás növelését, a térség gazdasági 
fellendítését célzó programok megvalósításához kapcsolódó TOP-5.1.2-15 kódszámú 
kiíráson részt kíván venni, benyújtja pályázatát. A képviselő testület megbízza a 
polgármestert, hogy a pályázat előkészítéséhez a szükséges intézkedéseket tegye meg.  
A képviselő-testület a pályázat előkészítéséhez szükséges forrást a fejlesztési alap 
terhére biztosítja. 
                                                                             Határidő: Azonnal 

 Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 

9.  Javaslat rendkívüli önkormányzati támogatás és rendkívüli szociális    
     támogatás igénylésére. 
     Előterjesztő: Nagy Csaba polgármester 
 
Nagy Csaba polgármester: 
57 millió Ft-ra szeretnénk beadni a pályázatot, amelynek jó része a gyermekétkeztetés, 
a másik része pedig a közüzemi számlákra vonatkozik. A szociális támogatásnál még 
az összeget nem tudom megmondani, mert azt június 15-ig kell beadni. 
 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a  
határozatot. 
 

58/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. május 26-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, benyújtja pályázatát a 
rendkívüli önkormányzati támogatás igénylésére. 
 
             Határidő: értelem szerint 
             Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                 Hidvéginé Dr. Szigetvári Erika jegyző 
       Gombos Rita gazdálkodási irodavezető 
       

 

 



Szavazásra bocsátom a határozati javaslatot! 
 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a 
határozatot. 
 

59/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. május 26-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, benyújtja pályázatát a 
rendkívüli szociális támogatás igénylésére. 

  
             Határidő: értelem szerint 
             Felelős: Nagy Csaba polgármester 
                 Hidvéginé Dr. Szigetvári Erika jegyző 
       Gombos Rita gazdálkodási irodavezető 
 

11.  Javaslat a Belügyminisztérium Magyarország 2016. évi központi 
        költségvetéséről szóló 2015. évi C. törvény 3. melléklet II.3. pontja alapján   
        „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések támogatására” kiírt  
        pályázati kiírásra pályázat benyújtására a Füzesabony belterületi járdáinak  
        felújítása vonatkozásában.  
 
dr. Gondos István PÜB elnök: 
A bizottságunk megtárgyalta és arra a döntésre jutottunk, hogy 10 millió Ft maradjon 
meg, és a fejlesztési forrásból vegyük el azt a pluszforrást, amivel tudjuk növelni a 
belterületi járdáknak a felújításához szükséges összeget. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
Szavazásra bocsátom a B határozati javaslatot, amelyet a bizottság javasolt. 
 
Megállapítom, hogy 6 igen szavazattal, 2 tartózkodással fogadta el a képviselő-testület 
a határozatot. 
 

60/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Belügyminisztérium által kiírt „Önkormányzati feladatellátást szolgáló fejlesztések 
támogatására” kiírt pályázati felhívásra pályázatot nyújt be az Ifjúság út, a Zrínyi 
Miklós utca, Dózsa György út és a Honvéd utca járdáinak felújítására. 
A bruttó 10.682.352 Ft önerőt a fejlesztési alap terhére biztosítja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására, a 
szükséges nyilatkozatok megtételére. 

 
          Határidő: pályázat benyújtási határideje: 2016. június 2. 
          Felelős:    Nagy Csaba polgármester 
 
 



12.  Javaslat támogatási kérelem elbírálására – Füzesabonyi Polgárőr Egyesület. 
        Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Az előterjesztést a bizottságunk megtárgyalta és elfogadásra javasolja a képviselő- 
testület felé.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a határozati 
javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a  
határozatot. 

 
61/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 

 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. május 26-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy a Füzesabonyi 
Polgárőr Egyesület által benyújtott kérelemre 34.610 Ft vissza nem térítendő 
támogatást hagy jóvá. 
            Határidő: értelem szerint 
           Felelős: Nagy Csaba polgármester 
 
14.  Javaslat támogatási kérelem elbírálására – A Füzesabonyi Teleki Blanka   

 Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány  
       Előterjesztő: Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök 
 
Kovácsné Szűcs Noémi ESZKSB elnök: 
Az előterjesztést a bizottságunk megtárgyalta és 200e Ft támogatást szavazott meg, 
ezzel az összeggel elfogadásra javasolja a képviselő- testület felé.  
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a  
határozatot. 

62/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat Képviselő Testülete a 2016. május 26-i ülésén az 
előterjesztésben foglaltakat megtárgyalta, és úgy határozott, hogy A Füzesabonyi 
Teleki Blanka Általános Iskoláért és Tanulóiért Közhasznú Alapítvány által benyújtott 
kérelmére 200.000 Ft vissza nem térítendő támogatást hagy jóvá. 
 
       Határidő: értelem szerint 
       Felelős: Nagy Csaba polgármester 



15.  Átfogó értékelés Füzesabony Város Önkormányzat 2015. évi gyermekjóléti- és  
       gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
     Előterjesztő: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 

 
Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző: 
Visszatérő kötelezettsége az önkormányzatnak, hogy be kell számolnia a 
gyermekvédelmi törvényben előírt feladatainak ellátásáról. Az állam és az 
önkormányzat között megoszlanak a feladatok ebben a tekintetben. A jogszabály 
megmondja, hogy milyen tartalmi elemekkel kell ezt a beszámolót elkészíteni. A 
beszámoló tartalmazza valamennyi tartalmi elemet, amit a jogszabály előír. 
Fő feladata az önkormányzatnak pénzbeli ellátások biztosítása a gyermekvédelem 
területén: - rendszeres gyermekvédelmi kedvezmény, 

     - kiegészítő gyermekvédelmi támogatás, 
            - gyermekétkeztetés. 
A Gyermekjóléti Központ létrehozása volt nagy feladata az önkormányzatnak, amit 
sikeresen megtett január elsejétől. 
 
Nagy Csaba polgármester: 
További kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt, így szavazásra bocsátom a 
határozati javaslatot. 
 
Megállapítom, hogy 8 igen szavazattal, egyhangúlag fogadta el a képviselő-testület a  
határozatot. 
 

63/2016. (V.26.) képviselő-testületi határozat 
 
Füzesabony Város Önkormányzat képviselő-testülete az előterjesztést megtárgyalta, és 
elfogadta Füzesabony Város Önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról készült 2015. évi átfogó értékelést. 
 
                        Határidő: azonnal 
              Felelős: Hidvéginé dr. Szigetvári Erika jegyző 
 
 
Több tárgy, bejelentés nem volt, ezért Nagy Csaba polgármester a soros, nyilvános 
képviselő-testület ülését 15:45 órakor bezárja. 
 
 
 
           K.m.f. 
 
 

 
 ____________________________                      ______________________________ 
    Hidvéginé dr. Szigetvári Erika                Nagy Csaba           
                       jegyző                                                   polgármester 


